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Abstract (en)
The rotary motor (1) has a cylinder with axially running ribs at its inner wall, and a motor shaft with external-sided wings, which are arranged parallel
to the ribs. End-sided covers (15, 17) are fixed at a cylinder, where the covers together with the ribs and the wings limit work spaces. The cylinder or
motor shaft has base parts (3G, 9G) and adapter parts (3A, 9A) for extension of the work spaces. The adapter part (3A) of the cylinder and the base
part (3G) of the cylinder have outline characteristics similar to a contact surface of the covers.

Abstract (de)
Schwenkmotor, umfassend einen Zylinder (3) mit axial verlaufende Rippen (7) an dessen Innenwandung, eine Motorwelle mit außenseitigen Flügeln
(11), die parallel zu den Rippen ausgeführt sind, sowie endseitig am Zylinder fixierte Deckel (15;17), die zusammen mit den Rippen des Zylinders
und den Flügeln der Motorwelle Arbeitsräume begrenzen, die gegeneinander durch Scheibendichtungen abgedichtet sind, wobei mindestens eine
der Hauptbaugruppen Zylinder (3) oder Motorwelle (9) ein Grundbauteil (3G,9G) und mindestens ein Adapterbauteil (3A,9A) zur Verlängerung der
Arbeitsräume (19,21) aufweist.
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